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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 20.10.2011 stillet 
følgende spørgsmål nr. 17 (Alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål 17:

”Vil ministeren redegøre for sin holdning til, at der endnu engang kan vises optagelser 
af stærkt skadede og lidende mink, der ikke er blevet behandlet eller aflivet i tide (DR’s 
TV-avisen 14. oktober 2011)?”

Svar:
Det er ikke muligt for mig at kommentere de konkrete optagelser nærmere, men 
generelt mener jeg, at alle dyr skal behandles forsvarligt. Alle dyr, der synes at være 
syge eller tilskadekomne, skal derfor omgående have en passende behandling. Hvis et 
dyr ikke kommer sig hurtigt efter denne behandling, skal dyret enten aflives straks, eller 
også skal en dyrlæge konsulteres hurtigst muligt. I det omfang det ikke er sket i den 
pågældende minkfarm, er det naturligvis ikke i orden.
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